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Ny fagforeningsfane 

Vi har behov for en ny fane, både fordi fagforeninga skiftet navn for noen år siden og fordi den 

begynner å bli veldig slitt.  

 

Slik ser dagens fane ut: 

 

Dagens fane 

 

Styret har diskutert saken og engasjert to forskjellige grafikere.  

Vi har derfor to utkast som vi ønsker at representantskapet skal uttale seg om.  

Vi gjør oppmerksom på at begge er skisser, og at vi selvsagt har mulighet til å gjøre forandringer hvis 

det kommer innspill om det.  

Flertallet i styret foretrekker alternativ 1.  

 

Styrets forslag til vedtak: 

Saken diskuteres på halvårsmøtet.  
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Alternativ 2 


